
Referat Bestyrelsesmøde 2- september 2020 

 

Tilstede: 

Benna 

Klaus 

Dorthe M 

Vonni 

Maiken 

Lasse 

Mumi 

Fraværende Dorthe S 

Økonomi 

 

Dorthe og Jørgen har gennemgået regnskabet indtil nu og er i gang med at udarbejde budget for 2020. 

Sønderbros økonomi ser fin ud. 

Der skal aflæses vand til Hofor, Dorthe får hjælp af Henning som har prøvet det før. 

Renovation forbruget er næsten som sidste år. 

Leje aftale på legepladsen, skal gennemgås så vi ved hvor mange år aftalen løber. 

Lejeaftalen løber fra 2019-2025jvf kontrakt. 

Der er fremsendt tilbud på renovering af pumpestation, ved toiiletbygning2. 

Der skulle foreligge et tilbud på renovation af toiletvogn 3, vi har endnu ikke set det. 

Budgettet færdiggøres torsdag den 3. september. 

 

Generalforsamling 2021 bliver den 25. marts 2021, kl. 19.00 i CIK-lokalerne i Badstuestræde. Der bliver anskaffet lyd + 
projektor. 

 

Købmanden: På generalforsamlingen blev det gjort klart at der i kontrakten med Københavns kommune, ikke er 
tilladelse til at holde events mv. 

Flertallet i bestyrelsen stemte for at tage en snak med købmanden, og sikre at vi fremadrettet overholder kontrakten.  

Bestyrelse tager en dialog med Købmanden om hvordan, vi kan sikre en købmand i fremtiden som ligeledes er 
rentabel. 

(Bonus info: Dialog med købmanden er igangsat.) 

Næste bestyrelsesmøde den 23/9-2020 kl. 18.00 


